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Ordinært repræsentantskabsmøde i Digelaget Vejlby Fed 23.marts 2022 i Risskov Kirkes Sognegård 
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Digelaget Vejlby Fed 

R e fe ra t   

Referent: Niels Krag Printz 

Følgende deltog i mødet: Erik Holk Poulsen, Steffen Bornhøft, Sverre Nielsen, Niels Krag Printz 

Pernille Bech, Christian Juhl-Sørensen, Carsten Vibholm, Lone Kirketerp, Jesper Hansen, Niels Christian 

Toppenberg, Hans Henrik Møller Nielsen, Øjvind Serup,  Anders Grejs, Henrik Søndergård Jensen, Mogens T. 

Saaby og Lars Lohmann  

 

 

DAGSORDEN:  

1 Valg af dirigent  

2 Formandens beretning  

3 Fremlæggelse af årsrapporten til godkendelse  

4 Forslag til kontingent og godkendelse af budget for det efterfølgende år  

5 Valg af bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter  

6 Valg af revisor og revisorsuppleant  

7 Indkomne forslag  

8 Eventuelt  

 

Ad.1. Valg af dirigent 

Formanden bød kort velkommen og på bestyrelsens vegne forslog han som dirigent Christian Juhl-Sørensen, der 

blev valgt af forsamlingen.  

Christian kunne konstatere, at det ordinære repræsentantskabs møde var rettidigt og korrekt indkaldt i henhold til 

vedtægternes § 11. 

Der var en kort præsentation af deltagerne på mødet.  

 

Ad.2. Formandens beretning  

Formanden gennemgik, hvad der var sket siden sidste repræsentantskabsmøde, samt samlede op omkring de 

aktuelle udfordringer og emner digelaget arbejder med nu og som vi står overfor fremadrettet. Formandens 

beretning er vedlagt som bilag til referatet.  

Der blev efterspurgt yderlige information om beredskabsplan, og det blev oplyst, at den opdaterede 

beredskabsplan ville blive gennemgået under punkt 8 Eventuelt.  
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Formanden opfordrer desuden dige repræsentanterne til at informere vejenes beboere omkring digelagets 

aktiviteter på de enkelte vejes årlige generalforsamlinger. Til dette formål vil der i Maj måned blive udsendt 

materiale, som kan bruges til at informere / præsentere.  

Beretningen blev godkendt. 

 

Ad.3. Fremlæggelse af årsrapporten til godkendelse 

Kassereren Sverre Nielsen fremlagde den fremsendte årsrapport for 2021, som blev godkendt.  

 

Ad.4. Forslag til kontingent og godkendelse af budget for 2023 

Kasserer Sverre Nielsen fremlagde det fremsendte budgetudkast for 2023, som er udarbejdet efter en 

forudsætning om et uændret kontingent på kr. 150 pr. parcel. Budgetudkast for 2023 blev godkendt. 

 

 

Ad.5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter jf. vedtægternes § 11, nr. 2:  

 

Formand Erik Holk Poulsen - genvalg 

Næstformand Steffen Bornhøft - genvalg  

Kasserer Sverre Nielsen - genvalg  

Sekretær Niels Krag Printz - genvalg  

Bestyrelsesmedlem Poul Erik Kristensen - genvalg  

Suppleant til bestyrelsen Pernille Bech – valgt til bestyrelsen  

1. suppleant Knud Golbækdal - genvalg  

2. suppleant – vakant 

 

Bestyrelsesmedlem Christian Juhl-Sørensen og bestyrelsesmedlem Carsten Vibholm modtager ikke genvalg og 

trådte derfor ud af bestyrelsen. Formanden takkede dem for deres indsats gennem årene.   

 

Ad.6. Valg af revisor og revisorsuppleant  

Nuværende revisor, Mogens Rottbøll, og revisorsuppleant, Flemming Johannsen, blev genvalgt. 

 

Ad. 7. Indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag 

 

8 Eventuelt  

Den opdaterede beredskabsplan blev gennemgået.  

Hos de tilstedeværende blev der givet accept på at dele oversigten med navn og mobile numre, som indgår som 

bilag til beredskabsplanen. For de repræsentanter, der ikke var til stede, vil bestyrelsen søge om accept for dette.  

Bilaget vedr. udlægningsdepoter i forbindelse med en eventuel stormflod, vil i den kommende tid bliver justeret i 

forhold til, hvor behovet for sandsække er størst (laveste kvoter mm.) i kombination med, hvor der er egnede 

tilgangs- og aflægningsmuligheder på veje og strandarealer.  
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Der var et ønske om at få afprøvet beredskabsplanen i praksis. Bestyrelsen noterede sig dette.  

Desuden vil det forbedre beredskabsplanen, hvis særligt de veje, hvor behovet for udlægning af sandsække, vil 

være mest kritisk ved ekstrem stormflod, sikrer en form for organisering af beboere til hjælpe med håndtering af 

sandsækkene.  

 

  


